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§ 16 

Vägledning kiosker - Arkitektur Stockholm 
Yttrande till stadsbyggnadskontoret 

Beslut 
Hägersten-Liljeholmens stadsdelsnämnd godkänner förvaltningens 

tjänsteutlåtande och översänder det som svar på remissen till 

stadsbyggnadskontoret. 

 

Ärendet 
Intresset för att driva kiosker och serveringsbyggnader i stadens 

parker, på gator och torg ökar när Stockholm växer. 

Stadsdelsförvaltningen anser att det är bra att det tagits fram en 

vägledning för utformning av kiosker i staden. Vägledningen visar 

tydligt att med rätt utformning, storlek och placering så kan kioskerna 

bidra positivt till stadsmiljön. Förvaltningen tror att vägledningen kan 

utgöra ett bra kunskapsunderlag för den som vill bygga eller ändra en 

kiosk i Stockholm. 

Hägersten-Liljeholmens stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i 

ett tjänsteutlåtande från 21 mars 2014. 

Dnr 143-2014-1.5.3 

 

Förslag till beslut 
Abit Dundar m.fl. (FP), Lars Svärd m.fl. (M), Hans Tjernström (C), 

Eva Fagerhem m.fl. (S) och tjänstgörande ersättaren Kerstin Tholin 

(V) föreslog att nämnden skulle ställa sig bakom förvaltningens 

förslag. 

Jessica Jormtun m.fl. (MP) lade fram ett förslag och föreslog att 

nämnden skulle ställa sig bakom det. 

Ordföranden förklarade överläggningen avslutad. 

 

Beslutsgång 
Ordföranden ställde förslagen mot varandra och fann att nämnden 

ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 

Reservation 
Jessica Jormtun m.fl. (MP) reserverade sig mot beslutet till förmån för 

eget förslag. 

”Att överlämna följande som remissyttrande till kommunstyrelsen. 

Vi välkomnar verkligen att staden tänker till även när det gäller små 

detaljer som den arkitektoniska utformningen av kiosker i staden. Det 

är bra att kiosker blir utformade så att de blir behagliga inslag i 

stadsbilden.                                                                Forts. nästa sida  



 

Hägersten-Liljeholmens stadsdelsnämnd Sammanträdesprotokoll 
10 april 2014 

Blad 54 

 

  

Forts. § 16 

Att det ska vara enkelt att driva företag utifrån kioskverksamhet är vi 

positiva till. Vår förhoppning är därför att detta arkitektoniska initiativ 

inte ska leda till att det blir dyrare att driva verksamhet i kiosker, till 

nackdel för de företagare som vill satsa på det.” 

__________________ 

 


